

JPWPL Komited mendapatkan Pensijilan Semula EKSA Dengan Pelancaran Gotong-Royong Perdana EKSA JPWPL 2022.



Labuan, 28 Mac – Ahli Jawatankuasa EKSA Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan (JPWPL) telah mengadakan Gotong-Royong Perdana Ekosistem Kondusif Sektor Awam (EKSA) pada 26 Mac 2022 bermula jam 7.00 pagi hingga jam 12.30 tengah hari, bertempat di Sektor Sumber Teknologi Pendidikan JPWPL yang melibatkan lebih 80 orang warga JPWPL.

Aktiviti ini merupakan gerak kerja semua warga JPWPL dengan membersihkan seluruh kawasan yang terdapat di semua Zon bagi memastikan persekitaran yang kondusif.

Usaha mengembeling tenaga bersama ini merupakan salah satu titik tolak JPWPL ke arah mencapai pensijilan semula EKSA oleh pihak MAMPU pada penghujung bulan Oktober 2022.

Majlis gotong-royong telah dirasmikan oleh Pengarah

Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan, Encik Yusup bin Haji Mohamad.

Semasa ucapan pelancaran, beliau menekankan kepada semua warga JPWPL agar memastikan pejabat sentiasa kondusif bagi warga kerja dan juga kepada pelanggan. Amalan EKSA diharap mewujudkan suasana dan budaya kerja di jabatan yang lebih tersusun, kemas, selesa dan selamat.



Acara menanam pokok doa oleh Pengarah diiringi oleh Timbalan Pengarah SPb, KPP SSTP, KPP SPP, KPP SPg, KPP SPsK dan KPP SPI

Katanya, pelaksanaan Amalan EKSA memerlukan komitmen daripada semua peringkat warga jabatan.

Janganlah menganggap pelaksanaan EKSA merupakan satu lagi tambahan tugas tetapi sebaiknya amalan EKSA diserap, dihayati dan diamalkan bagi mewujudkan suasana kerja yang aman, memupuk semangat berpasukan, sikap bertanggungjawab, menyemarakkan aktiviti kreativiti dan inovasi.

Selain itu ianya akan dapat menggalakkan aktiviti pembudayaan Amalan Hijau dan akhirnya meningkatkan imej

korporat Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan. Aktiviti gotong-royong bukan sahaja menyemai semangat kerjasama tetapi juga mengeratkan sillaturahim di kalangan warga di sesebuah organisasi.

Saya percaya jika kita melakukan sesuatu dengan ikhlas, kemanisan hasil bekerjasama akan lebih dirasai dan berkesan. Semangat gotong-royong perlu disuburkan kerana ia dapat mengeratkan hubungan antara warga jabatan.

Tambahnya lagi, budaya gotong-royong bagi warga perlu dipupuk demi kebaikan semua pihak dan bukan jadi satu alasan kita meminggirkan gotong-royong sebaliknya terus berusaha kerana banyak kerja dapat diselesaikan dengan kerjasama antara satu sama lain.



Aktiviti senamrobik sebelum gotong-royong



Ucapan perasmian oleh Encik Yusup Haji Mohamad Kemuncak aktiviti, Encik Yusup menyempurnakan penanaman pokok sebagai simbolik majlis gotong-royong EKSA dan pembudayaan amalan hijau. Sebelum aktiviti gotong-royong, acara dimulai dengan senamrobik bersama semua warga JPWPL yang hadir.

Turut hadir, Timbalan Pengarah Sektor Pembelajaran, Encik Yahya bin Ahmad Putih dan Ketua-Ketua Penolong Pengarah.

Selain pelaksanaan aktiviti gotong-royong perdana pihak pengurusan telah bersetuju mengadakan gotong-royong pada setiap hari rabu setiap minggu diperingkat sektor masing-masing bermula jam 3.00 petang hingga 5.00 petang.

Pelbagai aktiviti yang juga telah dirancang dengan mengadakan pertandingan zon terbaik, sudut terbaik, bilik kerja terbaik, ruang kerja terbaik, meja terbaik, kreativiti dan inovasi dan pelaksanaan *go green* terbaik.

Terdapat 8 Zon yang mewakili sektor dan mengikut lokasi iaitu Zon Botanikal (Pejabat Pengarah, Sektor Integriti, Sektor Pengurusan, Sektor Pengurusan Maklumat, Sektor Pendidikan Islam), Zon Ramsey (Sektor Perancangan, Sektor Pengurusan Sekolah dan Sektor Pendidikan Khas), Zon

Manikar (Sektor Pembangunan Murid, Sektor Sumber Manusia, Sektor Psikologi dan Kaunseling), Zon Victoria (Sektor Infrastruktur dan Perolehan), Zon Lada (Sektor Sumber dan Teknologi Pendidikan), Zon Chimney (Sektor Pembelajaran dan Sektor Pentaksiran dan Peperiksaan), Zon Mawilla (Pusat Ko-Kurikulum) dan Zon Benua (Sektor Pengurusan Maklumat).

Untuk rekod, Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan pernah mendapat pengiktirafan Sijil EKSA Cemerlang oleh MAMPU pada 1 Jun 2017 sehingga 31 Mei 2019.

Berita Oleh : Jawatankuasa EKSA JPWPL



Gotong-Royong



■
Mengecat



■
Membersih